



合唱訓練班

多倫多中華聯合教會將舉辦「高大宜合唱法訓練樂譜閱讀、音準及其他合唱技巧」訓練班，由陳世豪先生主講。第一課定於7月28日(星期日)下午1:45-3:15在正堂(3300 Kennedy Road, Scarborough)進行，連續講授四個星期日。

課程內容包括：

1. 呼吸，發聲方法及練習
2. 樂譜閱讀方法，包括音高與節奏
3. 透過使用手號幫助音準及用節奏名來培養節奏感
4. 基本合唱指揮技巧
5. 合唱正確咬字法
6. 如何表達歌曲表情
7. 合唱排練技巧
8. 如何準備完美的演出

歡迎有興趣朋友參加，費用全免，請致電416-754-7147黃太報名。

陳世豪先生陳世豪獲多倫多大學音樂碩士，麥基爾大學音樂學士兼演奏文憑(一級優異成績畢業)，英國L.T.S.C.及A.T.S.C.演奏文憑。在香港時曾任陳瑞琪喇沙書院音樂科主任及合唱團指揮，浸會大學音樂系講師，鋼琴主任及大學合唱團指揮。後轉職教育署任音樂科高級督學及考試局音樂科首席考官。移民加拿大後成為安省註冊音樂教師。2002-2006年獲選為安省音樂教師協會麥咸區會長。曾任Brown's Corner United Church風琴師及詩班指揮達十五年之久。

Choral Singing Training Workshop

Toronto Chinese United Church will hold a "Music Reading and Voice Training with Kodaly Choral Method" workshop in the Sanctuary conducted by Mr. Jimmy Chan. It will start on Sunday, July 28th, 2019 (for 4 consecutive Sundays) from 1:45pm to approximately 3:15pm at 3300 Kennedy Road, Scarborough.

The contents of the workshop are:

1. Breathing and voice production with vocal exercises.
2. Music reading including pitch and rhythm with Kodaly choral method.
3. Pitch training through the use of hand signs and rhythm training through verbalizing rhythm names.
4. Basic choral conducting techniques.
5. Diction in choral singing.
6. Expression in choral singing.
7. Rehearsal techniques.
8. Preparation for a perfect performance.

Those who are interested to participating please register with Mrs. Wong at (416)754-7147. Free of charge.

Jimmy Chan holds M.Mus. (University of Toronto), B.Mus. and L.Mus. (McGill University, graduated with distinction), L.T.S.C. and A.T.S.C. (England) in piano performance. In Hong Kong, he was Music Department Head of Chan Sui Ki (LaSalle) College, Lecturer, Head of Piano Panel, and Conductor of University Choir at the HK Baptist University. Later he joined the Hong Kong Education Department and was appointed Senior Music Inspector of Schools and Chief Music Examiner of the Hong Kong Examination Authority. After immigrating to Canada he became a registered music teacher in Ontario and was elected President of the ORMTA Markham-Stouffville Branch from 2002-2006. He was also the Organist and Music Director of the Brown's Corner United Church for 15 years.

